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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINARIA DEL DIA

8 DE SETEMBRE DEL2O22

A la vila de Torres de Segre, a I de setembre del 2022, es reuneixen amb caràcter

extraordinari I'Assemblea de la Comunitat de regants del sector Les Sinogues de Torres de

Segre a les 21:00 h en segona convocatòria a la Sala d'Actes del local de Cultura de la
plaça Catalunya de Torres de Segre amb els següent ordre del dia.

Abans de començar, el President Josep Cases proposa al membre de Junta Jordi Ruestes,

per que assumeixi les funcions de secretari pel dia d'avui

1. Nomenament de dos interventors d'acta.

2. Explicació per a la modernització del s¡stema de reg de la zona de Sinogues.

3. Votació per la modernització del sistema de reg de la zona Sinogues.

4. Autorització del President i la Junta per al finançament del reg a la zona

Sinogues.

5. Torn de paraules.

1- Nomenament de dos interventors d'acta.

Són nomenats els senyors Fernando Masgoret iXavier Miarnau

2- Explicació per a la modernització del sistema de reg de la zona Sinogues.

El President explica que la concessió històrica de 3000 l/s està sota revisió a la CHE.

Seguidament exposa que les sequeres cada cop més severes i freqüents faran que

algun any no arribi el nivelld'aigua del canal de Seròs a la captació del "Boquete".

El President explica que la Comunitat ha demanat una subvenció que ve d'Europa i ens

I'han concedit

El tècnic Gustau explica que es va fer així la 1a fase dels Plans-Emprius i posteriorment

es va demanar un altre ajut, Pla Omnibus per a poder acabar l'obra a la fase 1.2 que

comprén la part sud del poble.

Posteriorment, al juny va publicar-se un altre ajut i s'ha sol.licitat per a poder fer les

Sinogues, I'import màxim de I'obra seria 3.000.000 euros amb una subvenció de

1.500.000 euros. Amb aquest import s'executaria I'estació de bombeig i la modernització

de les Sinogues per pisos fins a esgotar I'ajut del PDR, ¡ després acabarem I'obra amb

Omnibus, 60% administració, 40o/o Çomunitat L'estació està dimensionada per a poder
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regar el terme de Sudanell que forma part de la Comunitat de la Sèquia de Torres de

Segre

3- Torn de paraules.

En Xavier Miarnau pregunta quantes hectàrees hi ha i el tècnic li respon que 483.

Ïambé pregunta si la Junta s'ha plantejat fer una concentració parcel.lària i quin cost

tindria, i en Gustau li respon que si es fes retrassaria molt I'inici de I'obra i el President li

comenta que la concentració es farà per sí sola entre els propietaris.

Sobre la concessió de I'aigua de la Comunitat de Torres de Segre a la CHE només li

consta la que té Carrassumada. També s'explica que si els preus continuen alts caldrà

un parc solar al costat de cada estació.

L'Antonio Pérez pregunta com es pot demanar votar si no se sap el preu real de l'obra,

el President explica que fa dues setmanes es va fer una reunió informativa explicant el

cost de l'obra, elfinançament a 20 anys, el tipus d'interès, etc...

L'Antoni Francés pregunta que en la mateixa Comunitat és injust que el cost dels

Emprius-Plans sigui diferent al de les Sinogues. Segons el Gaspar Aldavert quedarà

una zona despenjada que potser després valgui 8.000€/ha ser¡a un greuge per als

propietaris de la segona fase de les Sinogues. El President li contesta que no quedarà

cap zona despenjada, ja que es podrà acabar I'obra, com ha explicat el Gustau, el

departament ofereix altres ajuts com el Pla Omnibus, que seria el mateix que per les

Vinyes.

En Javier Escolà pregunta quin pla hi ha d'execució de l'obra i si es pot fer una

Assemblea General Extraordinària per a tota la Comunitat informant d'unificar el preu de

I'obra per a tota la Comunitat.

L'Antoni Francés i una sèrie de regants van manifestar que el tema de pagar entre tots,

s'ha de decidir entre tots els regants amb una Assemblea General.

Tot seguit el President diu que la votació se suspèn i es convocarà AGE amb aquest

punt que demanen diversos regants a I'ordre del dia: unificar el cost de I'oþra i

posteriorment es faria l'Assemblea Sectorial

Josep Cases Cuel Jordi Ruestes

Secretari (en funcions)

Masg i

flnterventor


